

Title (en)

Tilting one-piece device for the presentation of information in a point of sale

Title (de)

Neigbare einteilige Vorrichtung zur Darstellung von Informationen in einer Verkaufsstelle

Title (fr)

Dispositif monobloc inclinable de présentation d'informations dans un point de vente

Publication

**EP 1457952 A1 20040915 (FR)**

Application

**EP 04290691 A 20040312**

Priority

FR 0303283 A 20030314

Abstract (en)

The label holder (1), comprising a fastening section (2) for attaching it to the front edge of a shelf and a supporting section (3) for a label, is molded in one piece from a plastic material with the two sections connected by a flexible hinge (5) that allows the supporting section to be raised or lowered. It incorporates an articulated arm (4) that is connected to the fastening section by a second hinge (6), with the free end of the arm able to engage with at least one groove (14,15) in the back of the supporting section to hold the latter at the required angle. The label can be attached to a pair of curved rails (10,11) or clip in the supporting section.

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif monobloc de présentation d'informations de type affichette de signalétique dans des points de vente comprenant une partie support (3) servant de pièce d'attache pour la fixation amovible d'affichettes, une partie montage (2) pour permettre le montage dudit dispositif (1) sur la face avant d'une étagère ou sur un profilé de type porte étiquettes monté sur la face avant d'une étagère d'un point de vente, la partie support (3) étant reliée à la partie montage (2) via une première charnière souple (5) de manière adaptée pour autoriser le pivotement vers le haut de ladite partie support (3) vis-à-vis de ladite partie montage (2), ledit dispositif étant caractérisé en ce qu'il comprend en outre un bras articulé (4) reliée à ladite partie montage (2) via une seconde charnière souple (6) de manière adaptée pour autoriser le pivotement vers le bas dudit bras articulé (4) vis-à-vis de ladite partie montage (2) et permettre audit bras articulé (4) de venir maintenir la partie support (3) écartée de la partie montage (2) par pivotement en stabilisant de la sorte l'inclinaison de ladite partie support (3) vis-à-vis de ladite partie montage (2). <IMAGE>

IPC 1-7

**G09F 3/20**

IPC 8 full level

**G09F 3/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G09F 3/204** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] EP 0814451 A1 19971229 - ESSELTE METO INT GMBH [DE]
- [A] GB 2266401 A 19931027 - CLARES EQUIP LTD [GB], et al

Cited by

FR2896074A1; FR2881562A1; WO2006082206A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

**EP 1457952 A1 20040915**; FR 2852435 A1 20040917; FR 2852435 B1 20061215

DOCDB simple family (application)

**EP 04290691 A 20040312**; FR 0303283 A 20030314